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  PROTOKÓŁ  Nr XVII/2016 

z przebiegu XVII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku 

z dnia 31 marca 2016 roku 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur powitał radnych, Pana Wiesława Czyczerskiego 

Burmistrza Zbąszynka, Pana Jana Makarewicza Sekretarza Gminy, Panią Anetę Nawracała 

Skarbnik Gminy, Pana Alojzego Jokiela Przewodniczącego Rady Powiatu Świebodzińskiego, 

kierowników jednostek organizacyjnych, kierowników referatów Urzędu Miejskiego  

w Zbąszynku, dyrektorów szkół, sołtysów, przybyłych na sesję mieszkańców, przedstawicieli 

mediów oraz pozostałych przybyłych gości i otworzył obrady XVII sesji Rady Miejskiej  

w Zbąszynku o godz. 1300. Jednocześnie stwierdził, że na sali obecnych jest 14 radnych, co 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji /listy obecności radnych oraz gości stanowią 

załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu/.  

 

Nieobecny: 

Andrzej Budych 

 

Do pkt. 2. 

Wybór Sekretarza obrad 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 

kandydaturę radnego Marcina Kumke (wyraził zgodę) i zarządził głosowanie. 

- za pełnieniem przez radnego Marcina Kumke funkcji Sekretarza obrad dzisiejszej 

sesji Rady - głosowało 14 radnych. 

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Sekretarzem obrad 

dzisiejszej sesji Rady został radny Marcin Kumke. 

 

Do pkt.3. 

Przyjęcie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przedstawił planowany porządek obrad: 

1.  Otwarcie sesji 

2.  Wybór Sekretarza obrad 

3.  Przyjęcie porządku obrad 

4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

5.  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

6.  Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

7.  Interpelacje i zapytania 

8.  Analiza zobowiązań oraz należności finansowych na dzień 31.12.2015 roku 

     – gminy i jednostek organizacyjnych  
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9.  Analiza Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie Zbąszynek oraz 

     Lokalnych Programów Pomocy Społecznej 

10. Funkcjonowanie OPS w Zbąszynku: 

      a. informacja z planu zadań do realizacji w 2016 roku 

11. Informacja z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  

     Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2015 rok 

12. Podjęcie uchwał: 

     a) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2016 rok (projekt nr 1) 

     b) w sprawie zmiany uchwały nr XIV/82/2015 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia  

         22 grudnia 2015 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

         Zbąszynek  na lata 2016 – 2027 (projekt nr 2) 

    c) w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości przedsiębiorców tworzących  

        nowe inwestycje i nowe miejsca pracy na terenie Gminy Zbąszynek w ramach  

        pomocy de minimis (projekt nr 3) 

    d) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości  

        (projekt nr 4) 

    e) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

        zawarcia umów dzierżawy i najmu nieruchomości gminnych (projekt nr 5) 

    f)  w sprawie nadania nazwy rondu na Placu Dworcowym w Zbąszynku (projekt nr 6)  

   g)  w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli  

        specjalistów, doradców zawodowych prowadzących zajęcia związane z wyborem  

        kierunku kształcenia i zawodu w celu wspomagania uczniów w podejmowaniu decyzji  

        edukacyjnych i zawodowych oraz dla nauczycieli, którym powierzono funkcje  

        kierownicze (projekt nr 7) 

    h) w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia 

        maksymalnej kwoty dofinansowania ze środków na doskonalenie zawodowe nauczycieli 

        oraz specjalności, form kształcenia i doskonalenia, na które dofinansowanie jest  

        przyznawane  w 2016 roku (projekt nr 8) 

    i)  w sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej na terenie Gminy Zbąszynek  

       (projekt nr 9) 

   j)  w sprawie zmiany statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Zbąszynku (projekt nr 10) 

   k) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

       bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zbąszynek w 2016 roku (projekt nr 11) 

13.  Odpowiedzi na interpelacje  

14.  Oświadczenia i wolne wnioski 

15.  Zakończenie obrad 

 

Na sesję przybył Wiceprzewodniczący Andrzej Budych.  

Aktualna liczba biorących udział w sesji: 15 radnych. 

 

Pan Jan Mazur poinformował, że jest mu niezręcznie, ale i miło poprosić o wprowadzenie do 

porządku obrad dodatkowego punktu pn. „Wręczenie tytułu Honorowy Członek 

Świebodzińskiego Związku Kresowian”. 
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Radni nie wnieśli uwag do przedstawionych kwestii.  

 

Wobec powyższego porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1.  Otwarcie sesji 

2.  Wybór Sekretarza obrad 

3.  Przyjęcie porządku obrad 

4.  Wręczenie tytułu Honorowy Członek Świebodzińskiego Związku Kresowian 

5.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

6.  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

7.  Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

8.  Interpelacje i zapytania 

9.  Analiza zobowiązań oraz należności finansowych na dzień 31.12.2015 roku 

     – gminy i jednostek organizacyjnych  

10.  Analiza Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie Zbąszynek oraz 

     Lokalnych Programów Pomocy Społecznej 

11. Funkcjonowanie OPS w Zbąszynku: 

      a. informacja z planu zadań do realizacji w 2016 roku 

12. Informacja z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  

     Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2015 rok 

13. Podjęcie uchwał: 

     a) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2016 rok (projekt nr 1) 

     b) w sprawie zmiany uchwały nr XIV/82/2015 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia  

         22 grudnia 2015 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

         Zbąszynek  na lata 2016 – 2027 (projekt nr 2) 

    c) w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości przedsiębiorców tworzących  

        nowe inwestycje i nowe miejsca pracy na terenie Gminy Zbąszynek w ramach  

        pomocy de minimis (projekt nr 3) 

    d) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości  

        (projekt nr 4) 

    e) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

        umów dzierżawy i najmu nieruchomości gminnych (projekt nr 5) 

    f)  w sprawie nadania nazwy rondu na Placu Dworcowym w Zbąszynku (projekt nr 6)  

   g)  w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli  

        specjalistów, doradców zawodowych prowadzących zajęcia związane z wyborem 

        kierunku kształcenia i zawodu w celu wspomagania uczniów w podejmowaniu decyzji  

        edukacyjnych i zawodowych oraz dla nauczycieli, którym powierzono funkcje  

        kierownicze (projekt nr 7) 

    h) w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia 

        maksymalnej kwoty dofinansowania ze środków na doskonalenie zawodowe nauczycieli 

        oraz specjalności, form kształcenia i doskonalenia, na które dofinansowanie jest  

        przyznawane w 2016 roku (projekt nr 8) 

    i)  w sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej na terenie Gminy Zbąszynek  

        (projekt nr 9) 

   j)  w sprawie zmiany statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Zbąszynku (projekt nr 10) 

   k) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

       bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zbąszynek w 2016 roku (projekt nr 11) 



Rada Miejska w Zbąszynku   VII kadencja Samorządu 

        2014-2018 

 

4 

 

14.  Odpowiedzi na interpelacje  

15.  Oświadczenia i wolne wnioski 

16.  Zakończenie obrad 

Porządek obrad po zmianie przyjęto jednogłośnie. 

 

Do pkt. 4 

 

Wręczenie tytułu Honorowy Członek Świebodzińskiego Związku Kresowian 

 

 

W ramach niniejszego punktu głos zabrali Prezes Zarządu Świebodzińskiego Związku 

Kresowian Mirosław Algierski i Członek Zarządu Jan Mikuła, którzy pokrótce odnieśli się 

do historii Świebodzińskiego Związku Kresowian i wsparcia działalności jakie Pan Jan Mazur 

ofiarowuje stowarzyszeniu od szeregu lat. 

 

Mając na względzie aktywne wsparcie działalności stowarzyszenia Pan Mirosław Algierski 

złożył na ręce Pana Jana Mazura dyplom potwierdzający nadanie godności „Członka 

Honorowego Świebodzińskiego Związku Kresowian”. Niniejszy tytuł przyznano Przyjacielowi 

Stowarzyszenia uchwałą Walnego Zgromadzenia Członków Świebodzińskiego Związku 

Kresowian. 

 

Podsumowując wystąpienie Pan Mirosław Algierski skierował do radnych Rady Miejskiej  

w Zbąszynku słowa podziękowania za zrozumienie potrzeb stowarzyszenia. 

 

Pan Jan Mazur podziękował za przyznane wyróżnienie.  Przewodniczący Rady podkreślił, 

że wsparcie działalności ŚZK nie było by w pełni możliwe bez wsparcia Rady Miejskiej  

w Zbąszynku, ponieważ radni nie pozostają obojętni na potrzeby lokalnej społeczności. 

 

Do pkt. 5 

 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur poinformował radnych, że protokół przez czas trwania 

sesji będzie wyłożony do wglądu i jeśli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.15 porządku 

obrad. 

 

 

Do pkt. 6 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 

 

 



Rada Miejska w Zbąszynku   VII kadencja Samorządu 

        2014-2018 

 

5 

 

Do pkt. 7 

Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 

Burmistrz Wiesław Czyczerski przedstawił informację z działalności w okresie 

międzysesyjnym /informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.  

W uzupełnieniu do przedstawianego sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym 

dołączona została informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie 

międzysesyjnym /informacja z działalności referatów UM w okresie od 25 lutego 2016 r.   

do 30 marca 2016 r. - stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 

Do pkt. 8 

Interpelacje i zapytania 

 

Pan Marek Pych zapytał czy  po wybudowaniu ronda na drodze nr 302 istnieje możliwość 

przejęcia przez gminę drogi powiatowej (ul. Wojska Polskiego) i przekazania Powiatowi 

obwodnicy? Radny zapytał również o to czy Pani Sylwia Pędzińska potwierdziła, że Gmina 

ma szansę na ścieżki rowerowe z programu RPO Lubuskie 2020?  

Następnie Pan Marek Pych zapytał o zakres remontu ul. Dworcowej w Dąbrówce Wlkp., 

który wpisano do zadań inwestycyjnych w budżecie powiatowym.  

Ponadto Radny na ręce Przewodniczącego Rady złożył pisemną interpelację w sprawie 

naprawy złego stanu drogi prowadzącej do sortowni śmieci w Dąbrówce Wlkp. i wystających 

drutów z nawierzchni dojazdowej do Orlika w Dąbrówce Wlkp.  

 

 Pan Łukasz Szymański zapytał o wyniki rozmów z Panem Nowakiem na temat bieżącego 

utrzymania drogi nr 302 i decyzji w sprawie ul. Głównej w Kosieczynie. Radny podkreślił, że 

mieszkańcy chcieli by wiedzieć na czym polegać będą bieżące prace w zakresie utrzymania 

tej drogi. 

 

Pan Grzegorz Bielecki zapytał o odpowiedź Nadzoru Budowlanego w sprawie chlewni, 

która powstaje w środku wsi. Radny chciał wiedzieć jakie jest stanowisko organu  

w przedmiotowej kwestii. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że z racji częstych wizyt w Urzędzie ma możliwość 

kierowania  do Burmistrza zapytań i próśb mieszkańców na bieżąco. Z uwagi na to Pan Jan 

Mazur podziękował organowi wykonawczemu za podjęcie działań m.in. w zakresie 

uporządkowania kwestii postoju autobusów na Placu Wolności w Zbąszynku jak również za 

usunięcie korzeni na ul. Długiej w Zbąszynku i za interwencję na parkingu koło PCK  

w Zbąszynku gdzie kierowcy pozostawiali auta na cały dzień. Przewodniczący Rady wyraził 

nadzieję na szybkie rozwiązanie kwestii możliwości zatrzymania się i postoju koło Dworca 

PKP w Zbąszynku. Pan Jan Mazur podziękował również za działania policji w zakresie 

dyscyplinowania kierowców na ul. Małej w Zbąszynku. 
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Do pkt. 9 

 

Analiza zobowiązań oraz należności finansowych na dzień 31.12.2015 r. – gminy  

     i  jednostek organizacyjnych  

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że ww. temat został szczegółowo 

omówiony na posiedzeniu Komisji Gospodarki i Budżetu w dniu 24 marca 2016 r.  

 

Następnie Skarbnik Gminy Aneta Nawracała w ramach podsumowania zapoznała radnych 

z najważniejszymi informacjami w zakresie należności Gminy w okresie objętym 

sprawozdawczością.  

(Zestawienie należności Gminy ogółem na dzień 31.12.2015 r., zestawienie należności UM 

Zbąszynek ogółem na dzień 31.12.2015 r., zestawienie zobowiązań Gminy ogółem na dzień 

31.12.2015 r. oraz zadłużenie z tyt. Kredytów i pożyczek długoterminowych wg stanu na 

dzień 31.12.2015 r. stanowią załączniki nr 6-9 do niniejszego protokołu). 

 

Rada Miejska jednogłośnie przyjęła przedstawioną informację. 

 

Do pkt. 10 i 11 

  

 Analiza Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie 

Zbąszynek oraz Lokalnych Programów Pomocy Społecznej 

 

 Funkcjonowanie OPS w Zbąszynku : 

        a/ informacja z planu zadań do realizacji w 2016 roku 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, iż ww. tematy były przedmiotem 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej jak również Komisji Gospodarki  

i Budżetu, po czym udzielił głosu Kierownik OPS w Zbąszynku. 

W ramach uzupełnienia informacji dotyczących obu tematów Pani Danuta Kłos przedstawiła 

prezentacje multimedialną odnoszącą się do działalności OPS w 2015 roku oraz pozostałych 

tematów objętych sprawozdawczością. 

Ponadto Kierownik OPS wspomniała o działaniach mających na celu wdrożenie realizacji 

programu rządowego 500 plus na terenie Gminy Zbąszynek. 

/Sprawozdanie opisowe z merytorycznej działalności OPS w Zbąszynku w 2015, analiza 

gminnych programów pomocy w 2015 r., raport z realizacji Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Gminy Zbąszynek 2014-2023, plan działania na 2016 r. SRPS 

Gminy Zbąszynek 2014-2023 oraz prezentacja multimedialna  stanowią załączniki nr 10-14 

do niniejszego protokołu/. 

 

Przewodniczący Rady podkreślił, że należy docierać wszędzie tam gdzie jest problem.  

W ocenie Pana Jana Mazura dzięki działalności OPS i wsparciu organu prowadzącego 

mieszkańcy Gminy Zbąszynek mogą liczyć na taką pomoc.  

 

Rada Miejska jednogłośnie przyjęła przedstawioną informację. 
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Do pkt. 12 

 

Informacja z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania  

Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania  

Narkomanii za 2015 rok  

 

Podobnie jak w poprzednich przypadkach Przewodniczący Rady przypomniał, iż ww. temat 

został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Stałych Rady, przedstawił przy tym 

ich stanowiska. 

Następnie zapytał radnych czy mają oni dodatkowe pytania do ww. tematów. 

Pytań nie zgłoszono. 

/Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2015 rok oraz Raport Burmistrza Zbąszynka z realizacji Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2015 rok stanowią załączniki nr 15 i 16 do 

niniejszego protokołu/. 

 

Pan Jan Mazur skierował słowa podziękowania za współpracę do wszystkich realizatorów 

ww. programów. 

 

Ponadto Przewodniczący Rady zachęcił do uczestnictwa w obchodach Jubileuszu 20 lecia 

Grupy AA TRIO, który odbędzie się w dniu 16.04.2016 r. w Dąbrówce Wlkp. 

 

Rada Miejska jednogłośnie przyjęła przedstawioną informację. 

 

Do pkt. 13 

 

 

               Podjęcie uchwał 

a. 

Skarbnik Gminy Aneta Nawracała przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmian  

w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2016 rok (projekt nr 1). 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się  

z projektem uchwały na swoich posiedzeniach, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy 

są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził 

głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVII/16/2016  

w sprawie zmian  w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2016 rok. 

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr XVII/16/ w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2016 rok 

została podjęta jednogłośnie.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/. 

 

 b) 

 

Skarbnik Gminy Aneta Nawracała  przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XIV/82/2015 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 22 grudnia 2015 roku w sprawie 
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uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zbąszynek  na lata 2016 – 2027 

(projekt nr 2).  

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo  

z projektem uchwały na posiedzeniach Komisji Stałych, przedstawił stanowiska Komisji, 

zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym 

zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVII/17/2016  

w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/82/2015 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 22 grudnia 

2015 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zbąszynek  na 

lata 2016 – 2027.  

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr XVII/17/2016 w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/82/2015 Rady Miejskiej  

w Zbąszynku z dnia 22 grudnia 2015 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Zbąszynek  na lata 2016 – 2027 została podjęta jednogłośnie.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/. 

 

c. 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od 

nieruchomości przedsiębiorców tworzących nowe inwestycje i nowe miejsca pracy na terenie 

Gminy Zbąszynek w ramach pomocy de minimis (projekt nr 3). Pani Aneta Nawracała 

omówiła zmiany powstałe od czasu komisji mające związek z uwagami kolegianta RIO  

i opinią Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów. 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo  

z projektem uchwały na posiedzeniach Komisji Stałych, przedstawił stanowiska Komisji, 

zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym 

zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVII/18/2016  

w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości przedsiębiorców tworzących nowe 

inwestycje i nowe miejsca pracy na terenie Gminy Zbąszynek w ramach pomocy de minimis. 

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XVII/18/2016 w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości przedsiębiorców 

tworzących nowe inwestycje i nowe miejsca pracy na terenie Gminy Zbąszynek  

w ramach pomocy de minimis została podjęta jednogłośnie.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/. 

 

d. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości  (projekt nr 4). 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje, zapoznały się z projektem 

uchwały na swoich posiedzeniach, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 

dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVII/19/2016  

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości 
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W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr XVII/19/2016 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 

nieruchomości została podjęta jednogłośnie.     

/Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/. 

 

e. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie  

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów 

dzierżawy i najmu nieruchomości gminnych (projekt nr 5). 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje, zapoznały się z projektem 

uchwały na swoich posiedzeniach, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 

dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVII/20/2016  

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umów dzierżawy i najmu nieruchomości gminnych. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr XVII/20/2016 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy i najmu nieruchomości gminnych 

została podjęta jednogłośnie.     

/Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/. 

 

f. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

nadania nazwy rondu na Placu Dworcowym w Zbąszynku (projekt nr 6). 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje, (w tym Komisja 

Regulaminowa) zapoznały się z projektem uchwały na swoich posiedzeniach, przedstawił 

stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu 

uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVII/21/2016  

w sprawie nadania nazwy rondu na Placu Dworcowym w Zbąszynku. 

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr XVII/21/2016 w sprawie nadania nazwy rondu na Placu Dworcowym w Zbąszynku  

została podjęta jednogłośnie.     

/Uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu/. 

 

g. 

 

Pan Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie ustalenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli specjalistów, doradców 

zawodowych prowadzących zajęcia związane z wyborem kierunku kształcenia  

i zawodu w celu wspomagania uczniów w podejmowaniu decyzji edukacyjnych   

i zawodowych oraz dla nauczycieli, którym powierzono funkcje kierownicze (projekt nr 7).  

Burmistrz Zbąszynka poinformował o spotkaniu z przedstawicielami stowarzyszenia 

pedagogów i logopedów, podczas którego przedyskutowano temat związany z przedłożonym 
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projektem uchwały. Pan Wiesław Czyczerski wspomniał również o wniosku ww. grupy 

zawodowej skierowanym do radnych. /Wniosek z dnia 25.03.2016 r.  stanowi załącznik nr 23 

do niniejszego protokołu/. 

Przewodniczący Rady przypomniał o opinii Zarządu Regionu NSZZ Solidarność, nie 

wnoszącej uwag do ww. projektu uchwały oraz o opinii Związku Nauczycielstwa Polskiego 

Oddział w Zbąszynku opowiadającej się za ewentualnym zwiększeniem wymiaru do 30 

godzin tygodniowo. 

/Pismo ZNP Oddział w Zbąszynku z dn. 09.03.2016 r. oraz  Pismo Zarządu Regionu NSZZ 

Solidarność w Zielonej Górze z dn. 02.03.2016 r. stanowią załączniki nr 24-25 do niniejszego 

protokołu/. 

W ocenie radnego Jerzego Wolnego na Konwencie Rady przedstawiono jeszcze jedną 

opinię - ZNP Zielona Góra. 

Przewodniczący Rady poinformował, że na Konwencie przedstawiono opinię Związku 

Nauczycielstwa Polskiego Oddział w Zbąszynku. Poza tym do urzędu wpłynęły tylko dwie 

ww. opinie. 

Ponadto Pan Jan Mazur przedstawił stanowiska Komisji Stałych Rady. 

Burmistrz Zbąszynka podkreślił, że po Komisjach Stałych Rady wprowadzono 

autopoprawkę do § 1 ust. 1 projektu uchwały, gdzie zmniejszono tygodniowy obowiązkowy 

wymiar do 30 godzin, ponieważ opiniotwórczym organem w tej kwestii był związek 

zawodowy. 

Przewodniczący Rady podziękował organowi wykonawczemu za osiągnięty kompromis. 

Pan Jan Mazur zwrócił również uwagę na całokształt budżetu oświaty i przychylność rady  

w zakresie jego dofinansowywania z budżetu Gminy. 

Burmistrz Zbąszynka podkreślił, że analizując temat nie należy opierać się na kwestiach 

finansowych. W ocenie Pana Wiesława Czyczerskiego obecnie młodzież boryka się  

z wieloma problemami, więc pedagog powinien być dyspozycyjny. 

Pan Wojciech Półtorak poinformował, że Rada podejmowała już uchwałę w przedmiotowej 

kwestii, którą Klub Radnych GWS zaskarżył do Wojewody. Radny przypomniał, że  niniejszy 

dokument został uchylony z uwagi na brak opinii związków zawodowych. Odnosząc się do 

dofinansowania oświaty, o której wspomniał Przewodniczący Rady, Pan Wojciech Półtorak 

zapytał  o to ile więcej pieniędzy potrzeba na oświatę. Radny stwierdził, że projekt uchwały 

przyczyni się do spadku stawki godzinowej nauczycieli i zwiększenia ich obowiązków. 

Przewodniczący Rady podkreślił, że intencją jego wypowiedzi w zakresie dofinansowania 

oświaty nie  było poszukiwanie oszczędności na pracownikach. Pan Jan Mazur podkreślił, 

że odniósł się do całokształtu budżetu oświaty. Poza tym Burmistrz odniósł się do przesłanek 

uzasadniających konieczność podjęcia przedmiotowej uchwały. Pan Jan Mazur wspomniał 

tym samym, że uchylona uchwała dotyczyła 35 godzinnego obowiązkowego wymiaru godzin, 

natomiast obecnie przedłożony projekt uchwały stanowi formę kompromisu obu stron. 

 

Następnie głos zabrała Pani Beata Żelechowska, która oznajmiła, że już na Komisji 

zgłaszała fakt, że dyrektorzy placówek oświatowych nie sygnalizowali potrzeby zwiększania 

ilości godzin dla swoich specjalistów. Radna zauważyła tym samym, że od nowego roku 

szkolnego drastycznie zmniejszy się ilość klas pierwszych, a więc zmniejszeniu ulegnie 

również ilość dzieci z problemami wychowawczymi i dysfunkcjami. W związku z tym  

w ocenie radnej obecnie obowiązująca liczba godzin jest wystarczająca. Ponadto radna 

pozytywnie odniosła się do pomysłu zatrudnienia psychologa w gminnych szkołach. Niemniej 
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jednak Pani Beata Żelechowska zauważyła, że specjaliści będą omijać nasze placówki  

z uwagi na fakt, że skorzystają oni z możliwości zatrudnienia tam, gdzie obowiązywać będzie 

mniejsza ilość godzin tygodniowo.  

W dalszej części dyskusji Pan Marek Pych zapytał o to, ilu osób dotyczy przedłożony projekt 

uchwały. Ponadto Radny nawiązał do wniosku, którzy radni otrzymali w wersji pisemnej.  

Pan Marek Pych zauważył, że jest to jedyne pismo, które negatywnie odnosi się do 

przygotowanego projektu uchwały. Niemniej jednak osoba, która się pod nim podpisała nie 

jest mu znana. Radny zapytał czy stwierdzenie: „działając z ramienia Lubuskiego 

Stowarzyszenia Pedagogów i Psychologów” oznacza fakt, że pod pismem podpisał się 

prezes stowarzyszenia? Bo tak naprawdę w ocenie radnego nie wiadomo jak traktować to 

pismo? 

 

Burmistrz Zbąszynka oznajmił, że autorem pisma jest stowarzyszenie pracownicze, które 

nie jest wiążące dla Rady, a projekt uchwały dotyczy 4 osób. 

Radny Jerzy Wolny zauważył, że ww. pismo jest wiążące  dla grupy zawodowej. 

 

Podsumowując zagadnienie Burmistrz Zbąszynka zaważył, że analizowany temat to jeden 

z nielicznych aspektów, które rząd wyłączył z karty nauczyciela dając tym samym dowolność 

samorządom. Negatywne opinie i dyskusje w przedmiotowym zakresie dowodzą, że 

najlepszym rozwiązaniem tematu byłaby centralizacja. Pan Wiesław Czyczerski podkreślił, 

że szkoła jest dla ucznia, a więc przywileje pracownicze nie powinny mieć znaczenia. 

Zmniejszenie ilości uczniów, a tym samym problemów wychowawczych może być dla organu 

wykonawczego sygnałem do ograniczenia zatrudnienia specjalistów. Burmistrz Zbąszynka 

po raz kolejny podkreślił, że najważniejszym aspektem projektu uchwały jest dyspozycyjność 

nauczycieli specjalistów, ponieważ w jego ocenie praca pedagoga jest pewną formą dyżuru i 

gotowości do działania. Pomija się tym samym fakt, że kodeksowy wymiar pracy to 40 

godzin tygodniowo, podczas gdy burzliwe dyskusje powoduje dodanie specjalistom 1 

godziny dydaktycznej pracy dziennie. 

 

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Rada Miejska w obecności 15 radnych, przy 10 głosach „za”, 4 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym” podjęła Uchwałę Nr XVII/22/2016 w sprawie ustalenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli  specjalistów, doradców zawodowych 

prowadzących zajęcia związane z wyborem kierunku kształcenia i zawodu w celu 

wspomagania uczniów w podejmowaniu decyzji edukacyjnych  i zawodowych oraz dla 

nauczycieli, którym powierzono funkcje kierownicze. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr XVII/22/2016 w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

dla nauczycieli  specjalistów, doradców zawodowych prowadzących zajęcia związane 

z wyborem kierunku kształcenia i zawodu w celu wspomagania uczniów  

w podejmowaniu decyzji edukacyjnych  i zawodowych oraz dla nauczycieli, którym 

powierzono funkcje kierownicze została podjęta przy 10 głosach „za”, 4 głosach 

„przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym”. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu/. 
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h. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie  

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej 

kwoty dofinansowania ze środków na doskonalenie zawodowe nauczycieli oraz specjalności, 

form kształcenia i doskonalenia, na które dofinansowanie jest przyznawane w 2016 roku  

(projekt nr 8). 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje, zapoznały się z projektem 

uchwały na swoich posiedzeniach, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 

dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVII/23/2016  

w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania ze środków na doskonalenie zawodowe nauczycieli oraz 

specjalności, form kształcenia i doskonalenia, na które dofinansowanie jest przyznawane  

w 2016 roku. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr XVII/23/2016 w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania ze środków na 

doskonalenie zawodowe nauczycieli oraz specjalności, form kształcenia  

i doskonalenia, na które dofinansowanie jest przyznawane w 2016 roku została podjęta 

jednogłośnie.     

/Uchwała stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu/. 

 

i. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

wprowadzenia opłaty prolongacyjnej na terenie Gminy Zbąszynek (projekt nr 9). 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje, zapoznały się z projektem 

uchwały na swoich posiedzeniach, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 

dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVII/24/2016  

w sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej na terenie Gminy Zbąszynek. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr XVII/24/2016 w sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej na terenie Gminy 

Zbąszynek została podjęta jednogłośnie.     

/Uchwała stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu/. 

 

j. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

zmiany statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Zbąszynku (projekt nr 10). 

(Pan Jan Mazur wspomniał o korekcie stylistycznej w nowym brzmieniu § 7 ust. 1 podpunkt 

g.) 

Przewodniczący Rady przypomniał, że Komisje, (w tym Komisja Regulaminowa) zapoznały 

się z projektem uchwały na swoich posiedzeniach, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał 
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czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził 

głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVII/25/2016  

w sprawie zmiany statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Zbąszynku. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr XVII/25/2016 w sprawie zmiany statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Zbąszynku 

została podjęta jednogłośnie.     

/Uchwała stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu/. 

 

k. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie  

przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Zbąszynek w 2016 roku (projekt nr 11). 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje, zapoznały się z projektem 

uchwały na swoich posiedzeniach, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 

dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVII/26/2016  

w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zbąszynek w 2016 roku. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr XVII/26/2016 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zbąszynek  

w 2016 roku została podjęta jednogłośnie.     

/Uchwała stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu/. 

 

Do pkt. 14 

 

 Odpowiedzi na interpelacje 

 

W odpowiedzi na zapytanie radnego Marka Pycha, Burmistrz Zbąszynka poinformował, że 

prowadzone są rozmowy na temat przejęcia przez Gminę obecnej drogi powiatowej (ul. 

Wojska Polskiego) oraz przekazania Powiatowi obwodnicy, niemniej jednak to bardzo 

początkowy etap rozmów i w tym temacie nie zapadły jeszcze wiążące decyzje.  Pozostając 

w temacie Pan Wiesław Czyczerski poinformował, że w momencie oddania ronda zarówno 

od strony Kosieczyna jak i Dąbrówki Wlkp. zostanie ograniczony tonaż samochodów (12 ton,  

z wykluczeniem samochodów zaopatrzeniowych). 

Odnosząc się do pytania o ścieżki, Burmistrz Zbąszynka oznajmił, że Pani Sylwia 

Pędzińska potwierdziła, że istnieje szansa dofinansowania zadania. W związku z tym 

prowadzone są działania mające na celu aplikację o środki w ramach współpracy 

samorządów.  

Nawiązując do remontu ul. Dworcowej Pan Wiesław Czyczerski wyjaśnił, że w ramach 

bieżącego utrzymania dróg nawierzchnia zostanie wyrównana. Jeśli chodzi o tę drogę jak 

również o ul. Małą w Kręcku  (za sklepem) to stan nawierzchni naocznie ocenili Starosta 

i Wicestarosta podczas objazdu. Burmistrz Zbąszynka podkreślił, że podczas rozmów 

zasugerował, że lepiej jest zrobić mniej a dobrze. Niemniej jednak remont zapisany jest  
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w budżecie, a więc wszystko zależeć będzie od rozmów w Zarządzie Województwa 

Lubuskiego i środków finansowych. Na ten moment nie podjęto ostatecznej decyzji. 

Odnosząc się do tematu pisemnych interpelacji Pan Wiesław Czyczerski oznajmił, że  

odpowiedź zostanie udzielona również na piśmie. Burmistrz Zbąszynka poinformował, że 

zdaje sobie sprawę ze złego stanu nawierzchni we wskazanych miejscach i zostaną one 

naprawione. Niemniej jednak takich miejsc na terenie Gminy jest więcej. Pan Wiesław 

Czyczerski oznajmił również, że właściciel sortowni ma na utrzymaniu tę drogę i w miarę 

możliwości jest ona naprawiana. Interpelacja w tym zakresie zostanie skierowana do 

utrzymującego drogę. 

 

W odpowiedzi na zapytanie radnego Łukasza Szymańskiego, Burmistrz Zbąszynka 

oznajmił, że Panu Nowakowi zależy na remoncie drogi nr 302, niemniej jednak Urząd 

Marszałkowski dysponuje jedynie środkami na bieżące jej utrzymanie. Wiadomo jednak, że 

zakres tych prac nie zlikwiduje problemu, ponieważ droga wymaga kapitalnego remontu. 

Rozmowy na ten temat są prowadzone. Pisemne interpelacje w tym temacie są również mile 

widziane. Zostaną one przekazane wraz z odpowiednimi opiniami. Pan Wiesław Czyczerski 

poinformował również, że na spotkaniu ustalono zagospodarowanie terenu przy posesji Pani 

Sołtys, który jest rozjeżdżany przez ciężki tabor ze żwirem oraz odwodnienie skrzyżowania 

na ul. Okrężną. Burmistrz Zbąszynka poinformował, że mieszkańcy skarżą się na 

ochlapywanie posesji, a więc te kwestie zostaną odpowiednio udokumentowane i przesłane 

do wiadomości wg właściwości. Pan Wiesław Czyczerski podkreślił, że podczas spotkania 

dyskutowano również na temat bieżącego utrzymania rowów przy drodze nr 302. 

 

Odnosząc się do zapytania radnego Grzegorza Bieleckiego, Burmistrz Zbąszynka 

oznajmił, że Nadzór Budowlany do dnia dzisiejszego nie udzielił odpowiedzi.  Pan Wiesław 

Czyczerski wspomniał o rozmowie z szefostwem w Tulcach, po którym skierowano do 

wiadomości urzędu pismo odnośnie wykorzystywania nie swojego szamba. Wszystkie 

informacje są zbierane. W sprawę zostanie zaangażowany sanepid. Ponadto powtórzone 

zostaną pisma do Nadzoru Budowlanego. Na pytanie radnego Łukasza Szymańskiego  

o stanowisko Konserwatora zabytków Pan Wiesław Czyczerski oznajmił, że brak jest jego 

stanowiska w sprawie. 

 

Radny Wojciech Półtorak opuścił obrady sesji. 

Aktualna liczba biorących udział w sesji: 14 radnych. 

 

 

Do pkt. 15 

 

Oświadczenia i wolne wnioski 

 

W ramach tej części obrad głos zabrał Przewodniczący Rady, który przybliżył terminy 

kwietniowych spotkań Rady. Pan Jan Mazur podkreślił również, że zgodnie ze zgłoszoną na 

XVI sesji prośbą radnych przygotowana została informacja na temat sytuacji w oświacie. 

Przedmiotowe zestawienie przygotowane przez Kierownik Oświaty radni otrzymali drogą   

e-mailową i na piśmie. 
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Kontynuując wypowiedź Przewodniczący Rady przypomniał o prośbie członków Komisji 

Gospodarki i Budżetu w zakresie przygotowania informacji o dochodach z tytułu działalności 

sołeckiej. 

Podsumowując tę część obrad sesji Przewodniczący Rady poinformował o przekazanych 

radnym formularzach oświadczeń majątkowych, które należy złożyć do 30 kwietnia br. Pan 

Jan Mazur zaapelował o prawidłowe wypełnienie ustawowego obowiązku i uwzględnienie 

zeszłorocznych zaleceń Urzędu Skarbowego. Ponadto Przewodniczący Rady przypomniał 

o szkoleniu dotyczącym procedury absolutoryjnej, które odbędzie się w dniu 15.04.2016 r.  

w RIO w Zielonej Górze. 

Następnie Przewodniczący Rady zapoznał radnych z korespondencją, która wpłynęła do 

biura Rady Miejskiej w ostatnim czasie. 

/Informacja w przedmiotowym zakresie stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu/. 

 

Na koniec Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji 

Rady przez czas trwania sesji był wyłożony do wglądu i nie wpłynęły żadne uwagi co do jego 

treści. Następnie zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 

 

- za przyjęciem protokołu z XVI  zwyczajnej  sesji Rady z dnia 25.02.2016 r. głosowano- 

14 głosów „za”.   

Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że w wyniku głosowania protokół z XVI 

zwyczajnej sesji z dnia 25.02.2016 r. został przyjęty jednogłośnie w obecności 14 

radnych. 

Do pkt. 16 

Zakończenie obrad 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1600 zamknął  XVII 

zwyczajną sesję Rady Miejskiej. 

Protokołowała:                                 Sekretarz obrad:                       Przewodniczący obrad: 

Bernadetta Utrata                               Marcin Kumke              Jan Mazur 

 

Protokół otrzymują: 

1. Burmistrz  

2. Sekretarz Gminy 

3. Skarbnik Gminy 

4. Przewodniczący Rady 


